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净水龙头



Thank You for Choosing KOHLER

需要帮助？ 请联系我们的客户服务中心。

• 中国大陆：+(86) 800-820-2628, +(86) 400-820-2628
• 保养和清洁： kohler.com.cn/support/care-and-cleaning/

质保

本产品支持科勒®水龙头五年有限担保，详见包装所附的《合格证》。

工具和材料

密封胶条 美工刀

开始之前

小心： 存在淡水污染风险。此水龙头包含反虹吸保护。为防止水污染，请勿移除任何内部组件。

注： 安装水龙头时，把手只能位于右侧，这一点适用所有安装情况。

请遵守当地管路安装及建筑条例。

若条件允许，先将水龙头安装到水槽上，再安装水槽。

检查软管是否有任何损坏迹象。如有必要，请更换相关零部件。

关闭冷水供应。

这款饮料水龙头专门设计用于过滤系统。首先根据过滤系统随附的说明书安装过滤系统。

如需与反渗透过滤系统一起安装，请参考相关装置的特定安装指南。
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1. 安装水龙头

垫片

检查密封片或 O 形圈是否固定在水龙头主体底部。

将垫片置于软管和连杆上方。

使用支架和带耳螺母将水龙头安装到厨房水槽上。
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2. 连接供水软管 - 3/8" 过滤水出口

净水龙头供水软管

过滤装置的过滤水出口

净水龙头供水软管

将单冷小水龙头供水软管完全插入过滤装置的过滤水出口。检查连接是否牢固。
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3. 连接供水软管 - 1/4" 过滤水出口

软管接头

净水龙头供水软管

过滤装置的过滤水出口

1/4" 软管

1/4" 软管

将随附的 1/4" 软管完全插入过滤装置的过滤水出口。检查连接是否牢固。

将 1/4" 软管的另一端插入软管接头较小的一端。

将饮料水龙头供水软管插入软管接头较大的一端。
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4. 完成安装

确保所有连接都紧密且把手处于关闭位置。

打开排水口。

打开供水系统，检查是否漏水。

打开水龙头，检查软管连接处有无漏水。

冲水 1 分钟以去除杂质。

关闭水龙头。
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Installation Instructions
Beverage Faucet

Thank You for Choosing KOHLER

Need help? Contact our Customer Care Center.

• Mainland China: +(86) 800-820-2628, +(86) 400-820-2628
• Care and cleaning: kohler.com.cn/support/care-and-cleaning/

Warranty

This product is covered under the Five-Year Limited Warranty for KOHLER® Faucets, found in the packed Compliance
Certification.

Tools and Materials

Sealant Tape Utility Knife

Before You Begin

CAUTION: Risk of fresh water contamination. This faucet contains back-siphonage protection. To prevent water
contamination, do not remove any internal components.

NOTE: For all installations, install the faucet with the handle on the right side only.

Follow all local plumbing and building codes.

If possible, install the faucet to the sink before installing the sink.

Inspect the hoses for any signs of damage. Replace if necessary.

Turn OFF the cold water supply.
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This beverage faucet is designed to be used with a filtration system. Install the filtration system first, according to the
instructions provided with the filtration system.

For installation with Reverse Osmosis Filtration Systems, please refer to specific installation guides for those units.
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1. Install the Faucet

Spacer

Verify that the seal plate or O-ring is secure in the bottom of the faucet body.

Place the spacer over the hoses and shank.

Install the faucet to the kitchen sink with the bracket and lug nut.
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2. Connect the Supply Hose - 3/8" Filtered Water Outlet

Beverage Faucet Supply Hose

Filtration Unit Filtered Water Outlet

Beverage Faucet Supply Hose

Insert the beverage faucet supply hose completely into the filtration unit filtered water outlet. Verify that the
connection is secure.
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3. Connect the Supply Hose - 1/4" Filtered Water Outlet

Hose Coupler

Beverage Faucet Supply Hose

Filtration Unit Filtered Water Outlet

1/4" Hose

1/4" Hose

Insert the provided 1/4" hose completely into the filtration unit filtered water outlet. Verify that the connection is
secure.

Insert the other end of the 1/4" hose into the small end of the hose coupler.

Insert the beverage faucet supply hose into the large end of the hose coupler.
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4. Complete the Installation

Verify that all connections are secure and the handle is in the OFF position.

Open the drain.

Turn ON the water supply and check for leaks.

Turn ON the faucet and check for leaks in the hose connections.

Flush water for 1 minute to remove any debris.

Turn OFF the faucet.
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